
Referat af bestyrelsesmøde i Borgerforeningen d.7-4-10.

Tilstede: Frederik, Lene, Daniel, Hardy, Agnete, Jan

Dagsorden:
1. Godkendelse af referat
2. Tilbagemelding fra møde i Lokalrådet
3. Tilbagemelding på kajak-kano
4. Hjemmesiden . nye iniatitiver – kontakt med sponsorer
5. Indkrævning af kontingent
6. Bestyrelsesmidag
7. Forsikring i LB
8. Kløverbyerne 2010 –initiativ – indlæg i Folkebladet
9. Evt,

Pkt 1. Referatet godkendes.
Pkt 2. Jan var til møde i Lokalrådet d. 8-3 og afventer referat fra dette møde.
Pkt 3. Der er kommet to tilbagemeldinger vedr. at have sin kajak liggende på Borgerforeningens
stativ. Der er stadig plads til kajakker på stativet udendørs.  Man skal være opmærksom på at der er
blevet stjålet 2 havkajakker, fra pladsen i vinter. Kajakpladser skal søges gennem Borgerforeningen
– der gøres opmærksom på dette ved kontingentopkrævning – samt på hjemmesiden og ved opslag i
skabet. Borgerforeningen har aftale med kommunen vedr. antallet af kajakker og kanoer på pladsen.
Dem der ikke benytter Borgerforeningens kajakpladser kan risikere at deres kajak fjernes af
kommunen. – Daniel er kontaktperson vedr. bådepladser. Frederik laver mærkater
Pkt 4. Frederik har startet en fotokonkurrence med Laven motiver. Har søgt sponsorer.
Pkt 5. Lister til kontingentopkrævning deles ud.
Frederik trykker det brev vi skal aflevere, når vi går på kontingentopkrævning og melder ud når det
er klart. Vi henter brevet i Frederiks carport
Ruten skal gåes i april måned .
Flg ruter:
Slangebakken, Kjærs Møllevej, Anebjergvej, Mollerupvej  : Lene
Anedalvej, Gl. Laven , Møgeløvej, Himmelbjergvej til P-plads v. Gammelkol : Jan
Himmelbjergvej – lige nr - fra Laven Motormølle ( + ulige fra campingplads)og op til og P-plads  :
Agnete
Himmelbjergvej – ulige nr- fra Sometimes og op til campingpladsen incl : Hardy
Himmelbjergvej begge sider fra krydset og mod Ry: Frederik
Pkt 6: Bestyrelsesmiddag: 300 kr pr Bestyrelsesmedlem. Dato lø d-8 maj kl 18.30 i Ry. Daniel
bestiller bord.
Pkt 7: Forsikring er i orden: Lovpligtig arbejdsskade forsikring og erhvervsansvarsforsikring.

Pkt 8.  En artikel i Midtjyllands Avis ” Kløverbyerne ønsker Vækst” beskriver initiativ til at fremme
væksten i vores område. Vi følger op på sagen gennem Lokalrådet.
Jan Nibro er bestyrelsens repræsentant i Lokalrådet. Hardy og Jan tager med til næste
Lokalrådsmøde. Hvis Jan er forhindret i at deltage i lokalrådsmøderne,
kontaktes Lene, som vil være suppleant til møderne. Frederik sender pkt. til dagsordenen.
Pkt 9: Evt

a. Lene har forslag om at arrangere en foredragsrække til vinter med emnet: Lav-en-ergi .
Frederik vil gerne deltage i planlægningen-

b. Agnete har aftalt Fredagsbar d.9-4 kl 16.30 til 17.30 i Sometimes m Jonna og Niels.

Næste møde d.5-5 kl 20 hos Agnete.

Referent : Agnete


